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18 grudnia – spotkanie w sprawie uniwersytetu

 Spotkanie świętokrzyskich parlamentarzystów z minister nauki i szkolnictwa wyższego
Beatą Kudrycką odbędzie się 18 grudnia. Taki termin zaproponowała sama minister i został
on już zaakceptowany przez posłów. Tematem ma być szybkie rozpoczęcie prac
legislacyjnych nad ustawą o utworzeniu w Kielcach Uniwersytetu im. Jana Kochanowskiego.

Spotkanie  świętokrzyskich  parlamentarzystów  z  minister  nauki  i  szkolnictwa  wyższego
Beatą Kudrycką odbędzie się 18 grudnia. Taki termin zaproponowała sama minister i został
on  już  zaakceptowany  przez  posłów.  Tematem  ma  być  szybkie  rozpoczęcie  prac
legislacyjnych nad ustawą o utworzeniu w Kielcach Uniwersytetu im. Jana Kochanowskiego.
Do  tego  czasu  zakończą  się  prace  organizacyjne  w  ministerstwie  i  powołany  zostanie
wiceminister odpowiedzialny za szkolnictwo wyższe. 

 Minister  Kudrycka zapewniła już,  że nie będzie stawiać żadnych przeszkód powstaniu
uniwersytetu.

 Sejm  może  nie  zdążyć  zająć  się  tym  projektem  w  tym  roku,  gdyż  priorytetem  jest
uchwalenie budżetu.

 Akademia Świętokrzyska spełnia już prawne kryteria konieczne do przekształcenia jej w
tzw. uniwersytet przymiotnikowy. Projekt ustawy w tej sprawie został złożony do Sejmu
jeszcze przez poprzedni rząd, lecz jego rozpatrywanie wymaga rekomendacji ministerstwa
nauki i szkolnictwa wyższego.
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